
 

 

 

(Συνέχεια ομιλίας κ. ΧΡΗΣΤΟΥ ΓΚΟΚΑ) 

 

Μια άλλη απάντηση, βεβαίως, κύριε Υπουργέ, που θα θέλαμε να μας δώσετε,  είναι τι 

θα κάνουν φέτος όχι τα παιδιά που, ήδη, φοιτούν στα ΕΠΑΣ και στα ΕΠΑΛ, αφού υπάρχει η 

δέσμευση ότι με κάποιον τρόπο θα ολοκληρώσουν τις σπουδές τους, αλλά τι θα κάνουν τα 

παιδιά που θέλουν να ακολουθήσουν επαγγελματικές ή τεχνικές σχολές και υπάρχουν Νομοί 

που δεν τους δίνουν τη δυνατότητα από τις άλλες δομές είτε ΙΕΚ είτε ΟΑΕΔ να τα 

ακολουθήσουν. 

Θα πρέπει, λοιπόν, άμεσα μέχρι το Σεπτέμβριο να δοθεί και αυτή η απάντηση για να 

έχει δυνατότητες το κάθε παιδί και η κάθε οικογένεια να μπορέσει να κάνει την επιλογή, που 

εκτιμά ότι είναι η καλύτερη.  

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΔΕΡΜΕΝΤΖΟΠΟΥΛΟΣ (Πρόεδρος της Επιτροπής): Το λόγο έχει ο κ. 

Υπουργός.  

ΑΔΩΝΙΣ – ΣΠΥΡΙΔΩΝ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ (Υπουργός Υγείας): Κύριε Πρόεδρε, θα 

καταθέσω στα πρακτικά τις νομοτεχνικές βελτιώσεις.  

Θα αναφέρω τα πιο σημαντικά. Μετά από παρέμβαση του Προέδρου του Ιατρικού 

Συλλόγου Αθηνών κ. Πατούλη, για το θέμα που είχε προκύψει με την αναδρομική εφαρμογή 

από αρχή του χρόνου με το 20ήμερο εκκαθαρίσεων για τις συνταγές στον ΕΟΠΥΥ, το 

κάνουμε «από την ψήφιση του νομοσχεδίου και μετά».  

Επίσης, σημαντικό είναι το κομμάτι που αφορούσε τα Φαρμακεία, όπου 

αντικαταστάθηκε η λέξη «πτυχιούχος» με τη λέξη «αδειούχος» και ήταν κάτι το οποίο είχαν 

ζητήσει πάρα πολλοί συνάδελφοι. Εξειδικεύουμε όλο το κομμάτι του cleo back για το πώς 

μπορεί να γίνει, ώστε να μπορούμε στη συνέχεια με υπουργική απόφαση να μην το κάνουμε 

να είναι οριζόντιο, αλλά να μπορούμε να βοηθήσουμε και να εξαιρέσουμε εκείνα τα κομμάτια 

της υγείας, τα οποία θέλουμε να προστατεύσουμε (τεχνητό νεφρό κ.λπ.). Δεν είναι, δηλαδή, 

οριζόντιο το Cleo Back, αλλά έχει κάποια διαβάθμιση που θα εξειδικεύεται ανάλογα με τον 


